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PRoroK ór'Nn/;2t o¿
Z POSTEDZENIA KOMISJI

GOSPODARKI KOMUNALNEJ I PORZADKU PUBLICZNEGO
ODBYTEGO W DNIU 26 STYCZNL'\ 2OO,{R

Posieclzenie Komisii rozpoczglo sig o goclz. l2oolJczestniczvli w nim Radni lw skladzie wr¡

listy stanowtqcej zal4cznik do niniejszego protokofu).
Komisja rozpocz$a posiedzenie wg nastppuj4cego porzqdku obrad

1. .\naliza ntaterialu na sesjq
2. Sprawy ró2ne
Przewodniczqcy Kazimierz Michalski rozpoczql obrady Komisji od przywitania

wszystkich, nastgpnie przeszedl do odc4tania pisma p.PrzewodnlczAceJ dotycz4cego

zabi,eraniaglosu, pfzez sohysów w sprawach róznych na sesji Rady Miejskiej
NestQpnie zabral glos p.S.Fiutek - Komisje sA otwarte, kazdy mo2e przr',iió Zabranie ?Qez
nich glosu moze dotyczyó tylko spraw róznych.
P.Bilewicz podkreSlil iz sottysi mog4 uczestniczyó w sesji na tych samych zasadach co

ulzpilnicy.
P. Baraúska - przychylam sig do wypowiedzip. Bilewicza.
P. Fiutek- przewodnicz4cy Rady iednak bgdzie decydowal o kolejnoSci zabraniu glosu, po

wczesniejszym przedlozeniu sprawy na piSmie. Prezydium rozpatrzy czy zabrante glosu

bgdzie w sprawach róznych , czy w interpelacjach i przewodniczqcy bierze zato

odporviedzialno Éó.
Zlohenie pisma o zabieranie glosu musi nast4pió najpoíniej na pólgodziny przed

rozpoczgciem posiedzenia Rady.
Konrisja wnioskuje : Soitysi i przedstawiciele Partii Zwiqzkow Zawodowych ziozqna

piémie interpelacje , a prezydium zadecyduje, w którym momencie i czy bpdzie udzielany

ien glos. Przewodnicz4cy poddal wniosek pod giosowanie . W wyniku cze!{o 3 osobv byl-v

za, a I wstrzymata sip od glosu.
Na tym zakonczono sprawQ dotycz4c4 pisma p. Przewodnicz4cej. Nastppnie Dyrektor szkoty

r,r' Jasionnie zrvrócil siq z proÉb4 o r-rjgcie rv planie budzetorvym na rok 2004 inu'est1'cji

zwiqzanej z wymian4 ogrzewania piecowego na ogrzewanie wgglowo - mialowe .

Czlonkowie Komisji stwierdzili, iZ potrzebny jest konkretny plan i kosztorys (Pismo

Dyrektora stanowi zatrqczntk do protokoiu).
Przewodni czqcy odczyla\ infbrmacje o pracy zespofu ds. analizy pracy placówek

o$wiatowych w obecnej sieci szkolnej ( informacja stanowi zalqcznrk do niniejszego
protokotu).
Po odczytaniu informacji p. Bilewicz zaproponowal aby
st..vorzvó oSroclki szkolne. do których bqdq dou,o2one dzieci. co najmniej na l0 codzin z

przerwe na obiad i czas na odrabianie lekcji. Dzieci musze byó dowozone i uczyó sig w

takich klasach wedlug rocznika
( odczytane pisnro stanowi zal4cznlk do protokolu ¡.



Przewodniczqcy wrócil do sprawy ogrzewania w szkole w Jasionnie . Pieni4dze powinny
byc wygospodarowane w ramach budzetu.
W kolejnym punkcie dotycz4cym informacji zpracy Burmistrza Przewodniczqcy odczltai
z-arzqdzenie..v sprau.ie ryczahou,ej starvki z.a zwrot czqSci kosztór.r, z,aopatrz,enia rvsi u. rvodq
wykorzystanych na koszt Paústwa z udzialem ludnoSci (co stanowi zalqcznik do protokofu).
Przewodniazqcy poprosil z Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami p. LeSniewsk4 o
wyjasnier-rie intbrmacji w sprawie pobierania oplat .
P. LeSniewska wyjaSnila ,Zejest podzial na miasto i wieS. Ona tylko moze wypowiedzieó
sig na temat wsi. Jej zdaniem powinniSmy braó oplaty za miasto.
Przewodniczqcy stwierdzil, ze Komisja musi napisac wniosek do P. Burmistrza o rowne
trakfowanie.
Nastqpiia l0 minutorva prze!-rrA
Po przerwie dokonano analizy materialów na sesjg.
Przewodnicz4cy zwrócil siq z zapytaniem do Czlonków Komisji , czy odnoSnie dzialalnosci
Burmistrza w okresie od 19 grudnia 2003r do i5 stycznia 2004r rnaj4 jakies zastrzezenia
(informacja stanowi zalqcznlk do protokolu ).
W zwi4zku z zastrze2eniem poproszono . p. Burmistrza Kapcie o wyjaSnienie.
P. Burmistrz Kapcia ustosunkowal sig do punktu 7,8, ló, 17,19 i 26.
Na zadawane pytania i niejasnoici Burmistrz udzieltl wyczerpuj4cej odpowiedzi. Komisja
."'"'r,'i a ini eni a prz -v1gla bez zastrze|eh
Nastgpnie Przewodniczecy odczytal pismo adresowane do P. Przewodnicz4cej Rady
Miejskiej w Jpdrzejowie Komenda Hufca Zwi4zku Harcerstwa Polskiego o rozpatrzenie
w planie iinansowym Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywanle Problemow
Alkoholowych na rok 2004 dofinansowania do istniej4cej Swietlicy érodowiskowej.
W tej sprawie zabral glos Burmistrz i zaproponowal, aby Komisia sprawdzila co jest
prowadzone w takich swietlicach i czy byly prowadzone zapcia turystyczno- kraloznawcze
( co stanowi zalqcznlk do protokolu ) .
W nr,iqzku z prtaniarni dotvczqcvmi planorvania érodków rv pczycji 23 dotvcz.lcvch dotrcji
dla Komendy Powiatowej Policji na zakup samochodu P . Burmistrz sugeruje,
2e takqdotacjg powinni dostaó .
Przewodniczecy poprosil P. Blaszkiewicz o przygotowanie iisty risob zakwalifikowanych
do przydzialu lokalu mieszkalnego z zasobów samorzqdowych w roku 2004, oraz listy osób
zakwalifikowanych do zamiany lokali mieszkalnych w 2004 i przydzralu lokalu soc.ialnego
ds. zasobow samorz4dowych w roku 2004
Przygotowane listy stanowi4 zalqcznik nr l, nr?, nr3 ( do niniejszego protokolu ).
K o m i sj a poz.t't-rrr.n i e zaopi n i ou'a la u'-vzej vu'vm i en i on e I i stv.
Na tym zakoúczono posiedzenie Komisji Gospodarki komunalnej i Porzqdku Publicznego
(  godz 15t5) .
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